



珍珠假期(馬)旅游有限公司 www.pearlholiday.com

**PEARL HOLIDAY (M) TRAVEL & TOUR SDN. BHD.**

**Kajang (HQ)** KPL/LN 0354

Wisma Pearl Holiday, No 1, Jln KP 1/3,  
Tmn Kajang Prima, Off Jln Semenyih,  
43000 Kajang, Selangor.

Tel: +6 03-8924 9999 Fax: +6 03-8924 9868  
Email: enquiry.hq@pearlholiday.com

**Kuala Lumpur (Branch)** KPL/LN 5001

No 52A-2, Jln Metro Pudu 2,  
Fraser Business Park, Off Jln Yew,  
55100 K.Lumpur.

Tel: +6 03-9222 8922 Fax: +6 03-9222 3758  
Email: enquiry.kl@pearlholiday.com

**Puchong (Branch)** KPL/LN 0354/3

No E-3-1, Blok E, Setia Walk,  
Persiaran Wawasan, Pusat Bdr Puchong,  
47160 Selangor.

Tel: +6 03-5882 9022 Fax: +6 03-5882 9122  
Email: enquiry.pc@pearlholiday.com



TOUR CODE : 04LOP

\*\*\*Travelling Date Complete from 01/04/2018 to 31/10/2018\*\*\*

**PRIVATE 独立成团**

## 4D3N LOMBOK (GA) MIN 2 TO GO

### DAY 1 Arrival Lombok (L/D)

Upon arrival at airport, you will meet up with our representative and proceed to **Sasak Tour**, visit **Banyumule**, a traditional handmade pottery village. Sukarara well-known typical of traditional weaving village then to the traditional **Sasak village**. Sade is among unchanged house style and culture. **Kuta beach** sparking beach stretches along southern boundary offer unlimited leisure featuring white sandy, transfer to hotel.

### DAY 2 Gili Trawangan (B/L/D)

After breakfast at hotel, direct to **Gili Trawangan Tour**, Malimbu Cliff Beautiful windy road offer breathtaking panorama of coastline and hill, Bangsal small port outrigger boat to Gili Trawangan Island natural aquarium crystal water and white sand beach, home to a variety of marine life and beautiful coral reefs places for swimming, snorkeling (OWN EXPENSES), diving (OWN EXPENSES) or just relax on the beach with mountain view and sea breeze. **Pusuk Pass** cool brazing mountain air and monkey lined up on the road waiting for food, transfer back to hotel.

### DAY 3 Benang Stokel Waterfall (B/L/D)

Breakfast at hotel. Drive down to Central Lombok to see the green nature, visit **Aik Bereik** to enjoy the fresh air of rainforest and nice view of terraced paddies with local community activities in doing their farmland (if we are lucky will see the people riding the plough share pull by ships or cows) continue to Pamandakan starting point for soft trekking to **Benang Stokel Waterfall**, enjoy a nice swim at the waterfall, continued 30 minutes' walk passing narrow rainforest to **Benang Kelambu Waterfall**. Enjoy a nice shower at Benang Kelambu waterfall, picnic lunch by the waterfall, on the way to hotel stop at **Narmada**, kingly garden, replica of Segara Anak Lake On Top of Rinjani mounts. **Lingsar**, where Hindhu & Muslim "Wektu Telu" worship in one temple.

### DAY 4 Lombok Departure (B)

After breakfast, free at own leisure until time transfer to airport for departure.



## 4天3晚 龙目休闲之旅 (地接) 2人成团

### 第一天 抵达龙目岛 (午/晚)

抵达机场后, 由专业导游迎接您及前往萨萨克之旅; 参观龙目岛西部的陶艺村传统的手工陶艺村。苏戈拉拉织布村, 众所周知的典型的传统织布村, 然后前往传统的萨萨克村。Sade是其中不变风格和文化的建筑。库塔海滩, 波光粼粼的沙滩绵延沿南部边界, 提供无限的休闲特色的白色沙滩, 过后送往酒店休息。

### 第二天 吉利特拉万安 (早/午/晚)

早餐后, 前往吉利特拉万安, 玛丽姆埔山崖的美丽风景, 令人惊叹。在邦沙小港口乘船前往吉利特拉万安岛, 在那儿可以享受晶莹剔透的海水和白色的沙滩, 在这儿适合游泳, 浮潜(自费), 潜水(自费)或者只是在海滩上休息。在Pusuk Pass可以看见猴子排列在道路上等待食物。过后, 返回酒店休息。

### 第三天 贝南瑟托克瀑布 (早/午/晚)

早餐后, 今天将享受前所未有的大自然之旅。第一站前往龙目岛中部的**Aik Bereik**, 呼吸着无比的热带雨林清新空气, 壮丽的梯田景观尽收眼底。有时还能看见当地的农夫以传统方式耕种。继续前往贝南瑟托克瀑布, 畅游在池塘当中。步行30分钟穿过热带丛林抵达贝南科兰布瀑布, 被称为印尼景观最美的瀑布, 与其他瀑布不同的是, 瀑布下方没有水池, 因此不能在这里游泳。在享受午餐之后, 前往参观**纳尔默达王道公园**是著名的颐和园, 建于17世纪。**Lingsar**是最神圣的寺庙, 也是建于17世纪。参观过后, 返回酒店休息。

### 第四天 启程回国 (早)

早餐后, 自由活动至送往机场启程回国, 结束愉快旅程。



珍珠假期(馬)旅游有限公司 www.pearlholiday.com

**PEARL HOLIDAY (M) TRAVEL & TOUR SDN. BHD.**

**Kajang (HQ)** KPL/LN 0354

Wisma Pearl Holiday, No 1, Jln KP 1/3,  
Tmn Kajang Prima, Off Jln Semenyih,  
43000 Kajang, Selangor.

Tel: +6 03-8924 9999 Fax: +6 03-8924 9868  
Email : enquiry.hq@pearlholiday.com

**Kuala Lumpur (Branch)** KPL/LN 5001

No 52A-2, Jln Metro Pudu 2,  
Fraser Business Park, Off Jln Yew,  
55100 K.Lumpur.

Tel: +6 03-9222 8922 Fax: +6 03-9222 3758  
Email : enquiry.kl@pearlholiday.com

**Puchong (Branch)** KPL/LN 0354/3

No E-3-1, Blok E, Setia Walk,  
Persiaran Wawasan, Pusat Bdr Puchong,  
47160 Selangor.

Tel: +6 03-5882 9022 Fax: +6 03-5882 9122  
Email : enquiry.pc@pearlholiday.com



HOTEL CATEGORY (or similar class) Strongly Recommend 	PERIOD	4D3N LOMBOK FULLBOARD Adult (RM/PAX)		Tipping (RM/ PAX)	SGL SUPP (RM/ PAX)	LOP Extension Night RM/R/N		
		2 - 3 Adults	4 - 14 Adults			TWN	TRP	CNB BFAST
3* Puri Saron	1 Apr - 31 Oct 18	<b>1389</b>	1039	45	419	319	429	109
3*+ Aruna Senggigi	1 Apr - 31 Oct 18	1479	1129		499	369	499	129
4* Kila Senggigi	1 Apr - 31 Oct 18	1639	1289		669	489	679	149
5* Sheraton Senggigi	1 Apr - 31 Oct 18	1879	1519		909	629	889	179

<p><b><u>The above tour package inclusive of :</u></b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>* 03 night stay at Lombok</li> <li>* Meals : As per itinerary above ( provide non halal or vegetarian meal )</li> <li>* Return Airport - hotel transfer</li> <li>* English or Malay speaking guide only</li> <li>* All entrance fee as stated in itinerary</li> </ul>	<p><b><u>以上配套包括 :</u></b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>* 03 晚住宿于龙目岛</li> <li>* 膳食:如以上行程所述 (提供非清真和素食餐点)</li> <li>* 机场-酒店来回接送</li> <li>* 英文或马来文导游服务而已</li> <li>* 以上行程所述之门票</li> </ul>
<p><b><u>The above tour packages exclusive of :-</u></b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>X Return air ticket and airport tax</li> <li>X Travel insurance—RM41/Pax (strongly recommend)</li> <li>X Personal expenses</li> <li>X <b>Tour guide tipping -RM 45/pax (Collect by travel agency)</b></li> </ul>	<p><b><u>以上配套不包括:</u></b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>X 机票与机场税等</li> <li>X 旅游保险 RM41/每人 (强力建议)</li> <li>X 私人消费</li> <li>X 导游小费—RM45/人(由旅行社代收)</li> </ul>
<p><b><u>Remarks :</u></b></p> <ol style="list-style-type: none"> <li>1. Above rate is just for <b>Malaysian Market</b> only.</li> <li>2. Double bed room are subject to hotel availability upon check in</li> <li>3. High season and weekend surcharge ( if applicable )</li> <li>4. Mandarin speaking guide Fee subjected to availability with surcharge: <b>RM 140/Guide/Day. Tipping RM 50 Per pax.</b></li> <li>5. Child under 10 year's WITH EXTRA BED charge <b>90%</b> of adult fare.</li> <li>6. Child under 10 year's WITHOUT EXTRA BED charge <b>75%</b> of adult fare.</li> <li>7. Infant below 24 months is free of charge (Attached passport copy)</li> <li>8. Tour fare/itinerary is subject to change without prior notice.</li> </ol>	

**BLOCK OUT DATE : 10 - 20 Jun & 1 Jul - 31 Aug 2018**